



Bekkestua Rotary klubb

Referat fra møte Nr. 2 i Pramkomiteen - 2017 /2018		
Tid:	8. november 2017 etter Rotary-møtet.	
Sted:	Hos Bjørn Moe (BM)	
Deltagere:	Bjørn Moe Formann Ivar Måge (ÅM), Tom Gerner (TG), Tom Rune Nilsen (TRN), Ole Petter Parnemann (OPP)	
Ikke tilstede:	Erik Poppe (EP), Andrea Gjølme (AG)	
Distribueres:	Komitemedlemmer, Sekretær, President	
Neste møte:	22. november	
Referent:	Bjørn Moe	
sak	Tema(Selvåg)	aksjon
2.1	Møtet ble startet med en oppfølging av referat fra forrige møte	
2.2.	Vi hadde så en «brainstorming» rundt det utsendte forslag til program samt åpne poster.	
2.2.1.	<p>Tema</p> <p>Vi diskuterte deretter temavalg for våren og ble enige om å velge et program med varierte tema som følger:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Aktuelle saker fra lokalområdet <ul style="list-style-type: none"> o Akvarium Fornebu/Ballerud (Oppfølging) - Kultur <ul style="list-style-type: none"> o Hennie Onstad/Stenstadvold (Oppfølgeng) o Ragnar Kvam Forfatter/eventyrer o Ølbrygging (Oppfølging) - Medisin <ul style="list-style-type: none"> o Demens (Oppfølging) o Immunterapi/Frode Vartdal (Oppfølging) o Radiumshospitalet/Ole Petter - 	<p>BM</p> <p>AG</p> <p>EP</p> <p>TRN</p> <p>TG</p> <p>BM</p> <p>OPP</p>



Bekkestua Rotary klubb

	<ul style="list-style-type: none">- Juridiske saker<ul style="list-style-type: none">o Økokrim/Korupsjon (Oppfølging)- Politikk<ul style="list-style-type: none">o Bård Hoksrud/Tema? (Oppfølging) - Klubsaker- Egoforedrag- Ledelse/ Baksås (Oppfølging) - Forsvar<ul style="list-style-type: none">o Status i dag/Sigurd Hellstrøm (Oppfølging) - Industri/Bank/Forsikring<ul style="list-style-type: none">o "Norsk vindkraft - et nødvendig klimabidrag?" Vidar Lindefjell (Oppfølging)	<p>TRN</p> <p>TRN</p> <p>BM</p> <p>TG</p> <p>BM</p>
2.2.2.	<p>Konklusjoner</p> <p>Det henstilles til medlemmene å følge opp sine kandidater og forsøke å finne aktuelle datoer for disse, samt tema for foredragene der dette ikke er fastsatt.</p> <p>På dette grunnlag er målet å klubbe programmet med foredragsholdere/tema og datoer på neste møte 22.11.</p> <p>Vi ber også om at en av medlemmene tilbyr seg å være vert for neste møte.</p>	<p>Til neste møte</p> <p><i>Alle som er listet med «Oppfølging»</i></p> <p><i>Alle</i></p>
.2.2.3.	<p>Sluttkommentar</p> <p>Møtet ble avsluttet med elghakk, multekrem, kaffe og «nogå attåt».</p> <p>Takk til Katja</p>	